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SVET ZAVODA V OSNOVNI ŠOLI  

Številka: 900-1/2021/42 

       

 

ZAPISNIK 
13. sestanka Sveta zavoda, ki je bil 25. 1. 2024, v knjižnici šole 

 

Prisotni (z volilno pravico): Nina Pavlin, prof., Vesna Kastelic, mag. prof., Miroslava Hrovat, prof., 

Irena Pečnik, Silva Perko, Mateja Šenica, Eva Čih (prisotna preko ZOOM povezave), Darinka Nardin, 

Bojan Kukman, Barbara Papež Lavrič (prisotna preko ZOOM povezave) 

Ostali prisotni: prof., predsednik SVIZ Igor Kovač, prof. 

Odsotni: Marija Papež 

 

 

K točki 1: Potrditev sklepčnosti. 

Predsednica Sveta zavoda je ugotovila sklepčnost. Na sestanku je bilo od skupaj 11 članov Sveta zavoda 

prisotnih 8 članov, 2 člana sta bila prisotna preko zoom povezave.  

 

K točki 2: Potrditev dnevnega reda. 

Predsednica je prebrala predlagani dnevni red: 

1. Potrditev sklepčnosti. 

2. Potrditev dnevnega reda. 

3. Obravnava in potrditev zapisnika prejšnje seje. 

4. Nerealizirani sklepi. 

5. Izbira med prijavljenimi kandidati za prosto delovno mesto ravnateljice.  

6. Predlogi, pobude, vprašanja članov. 

7. Razno. 

 

SKLEP 1/13 

Vsi prisotni člani so se strinjali z dnevnim redom, kar so potrdili z dvigom rok. Sklep je bil soglasno 

sprejet.   

 

K točki 3: Obravnava in potrditev zapisnika prejšnje seje. 

Predsednica Sveta zavoda je povedala, da so člani po e-pošti prejeli zapisnik 12. sestanka Sveta zavoda 

19. 12. 2023. Vprašala je člane, ali ima kdo kakšno vprašanje/pripombo. Vprašanj/pripomb na zapisnik 

ni bilo. Dopolniti je potrebno zapisnik kdaj se je seji priključila Darinka Nardin. 

 

SKLEP 2/13 

Vsi prisotni člani so z dvigom rok potrdili zapisnik 12. seje. 

Sklep je bil soglasno sprejet.  

 

K točki 4: Nerealizirani sklepi. 

Predsednica Sveta zavoda je povedala, da nerealiziranih sklepov iz 12. seje ni. 

  

K točki 5: Izbira med prijavljenimi kandidati za prosto delovno mesto ravnateljice. 

Predsednica je povedala, da so prišla vsa zaprošena mnenja o kandidatki. Svet staršev je dne, 10. 1. 2024 

podal pozitivno mnenje kandidatki Andreji Koščak, obrazložitve niso priložili. Občinski svet je na svoji 

10. seji, ki je bila 24. 1. 2024, podal pozitivno mnenje kandidatki Andreji Koščak. Učiteljski in 



vzgojiteljski zbor je glasoval tajno, in sicer 10. 1. 2024 in podal pozitivno mnenje kandidatki Andreji 

Koščak.  

 

Predsednica zaprosi za potrditev o izboru kandidatke za ravnateljico tudi s strani Sveta zavoda. Glede 

na poslovnik ni določen način glasovanja, ne predpisuje ga tudi zakon, zato je predlog predsednice, da 

se glasuje javno, z dvigom rok.  

 

SKLEP 3/13 

Vsi prisotni člani so z dvigom rok potrdili, da se strinjajo z javnim glasovanjem. 

Sklep je bil soglasno sprejet.  

 

Predsednica Sveta zavoda je vprašala, ali kdo želi razpravo o kandidatki.  

Člani niso želeli razprave, zato je prosila, da z dvigom rok potrdijo izbiro ravnateljice Andreje Koščak 

za delovno mesto ravnateljice OŠ Dolenjske Toplice.  

 

SKLEP 4/13 

Z izbiro ravnateljice Andreje Koščak za delovno mesto ravnateljice OŠ Dolenjske Toplice: 

- 8 članov je glasovalo ZA, 

- 2 člana sta glasovala PROTI, 

- nihče se ni glasovanja vzdržal. 

Na delovno mesto ravnatelja zavoda OŠ Dolenjske Toplice se izbere kandidatko Andrejo Koščak, 

rojeno 27. 1. 1977, stanujočo na naslovu Gorenja Dobrava 7, 8210 Trebnje, po poklicu profesorico 

razrednega pouka, zaposleno na delovnem mestu ravnateljice OŠ Dolenjske Toplice, ki izpolnjuje 

vse pogoje razpisa. V skladu z določbo 8. odstavka 53. a člena ZOFVI bo Svet zavoda po izbiri 

kandidatke, pred imenovanjem ravnatelja, pridobil mnenje Ministrstva za vzgojo in 

izobraževanje. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

K točki 6: Predlogi, pobude, vprašanja članov. 

Predlogov, pobud, vprašanj članov ni bilo. 

 

Predstavnik staršev je vprašal, kdaj bo naslednja seja. Predsednica Sveta zavoda je predlagala datum 20. 

2. 2024, ker bo seja namenjena finančnemu poročilu in delovni uspešnosti.  

  

Predstavnika staršev je zanimalo, kdaj poteče pogodba zunanjim izvajalcem prehrane. Odgovor je bil, 

da 25. 9. 2025. 

Popravek/dopolnitev: Na 14. sestanku Sveta zavoda, je ravnateljica podala opombo na zapisnik 13. 

sestanka Sveta zavoda in sicer, da poteče pogodba zunanjemu izvajalcu za kuhinjo 14. 9. 2025. 

 

Predstavnik ustanovitelja je povzel, kaj so se pogovarjali na občinski seji. Kar se tiče kuhinje, se naj vsi 

incidenti beležijo. Če se bo prevzelo kuhinjo nazaj, se bo zadeva zelo podražila. Pride pa lahko do 

problemov pri zaposlitvi in pri dobavi.  

 

Predstavnika staršev je zanimalo, ali se je ravnateljica pozanimala glede varnega prehoda otrok čez cesto 

na avtobusnem postajališču Sušice.  

Predlagalo se je, da se to vpraša na naslednji seji, ko bo prisotna ravnateljica. 

 

K točki 7: Razno. 

Ker ni bilo več vprašanj, je predsednica Sveta zavoda zaključila sestanek ob 17.29. 

 

 

 

Zapisala:      Predsednica Sveta zavoda: 

Suzana Turk, tajnik VIZ    Nina Pavlin, prof. 

        


